



MAM Malaysia menasarkankan RM150 200juta AUM untuk dana dekululasi baharu tahun

MAM MALAYSIA MENASARKANKAN RM 150-200JUTA AUM UNTUK DANA DEKUMULASI BAHARU TAHUN INI

🕒 2 hari lalu 📁 Ekonomi 👁 8 Views

KUALA LUMPUR: Maybank Asset Management Sdn Bhd (MAM Malaysia) menasarkankan antara RM150 juta dan RM200 juta dalam aset di bawah pengurusan (AUM) untuk Dana Konservatif-I Kekayaan Global Maybank berbilang aset patuh Syariah yang baru dilancarkan tahun ini.

Dana baharu itu menyertai Dana Sederhana-I Kekayaan Global Maybank dan Dana Pertumbuhan-I Kekayaan Global Maybank dalam rangkaian tawaran Penyelesaian Persaraan Fleksibel Maybank yang dilancarkan tahun lepas.

		2012 Maxus V80...	
		RM 26,800	R
	2013 Honda CR-V 2.0 i-VTEC (A) Full Spec Perfect		
	RM 46,888	-2005 M Benz E...	
		RM 26,666	R

Ketua Pegawai Eksekutif (CEO) Ahmed Muzni Mohamed berkata MAM Malaysia juga melihat sekurang-kurangnya RM1 bilion AUM pada tahun ini untuk semua suite persaraannya yang kini terdiri daripada tiga dana — dana pertumbuhan, sederhana dan konservatif.

“Perancangan persaraan masih menjadi masalah di Malaysia. Kebanyakan kita memikirkan tentang persaraan hanya apabila kita meningkat usia. Memandangkan peningkatan berterusan dalam kos sara hidup dan inflasi, kita perlu menerapkan kepentingan menambah simpanan persaraan sedia ada seawal mungkin untuk memastikan persaraan yang selamat dari segi kewangan.

“Dana kami sudah tentu memberi rakyat Malaysia lebih fleksibiliti dan pilihan untuk memulakan perancangan kerana kami telah merangka semula pendekatan tradisional berasaskan umur untuk perancangan persaraan dan menjadikannya menarik kepada segmen khalayak yang lebih luas dengan mereka bentuk penyelesaian berdasarkan pemahaman dan menyasarkan pelbagai peringkat kehidupan mereka, ufuk masa. dan matlamat kewangan,” katanya kepada pemberita selepas pelancaran tabung itu di sini, hari ini.

		32% OFF	
		2011 Inokom I10...	
		RM 7,950	R
	-2005 M Benz E200 K(A) PAN ROOF Siap Tukar NAMA	2011 Toyota CO...	
	RM 26,666	RM 32,000	R

Mengulas lanjut mengenai Dana Konservatif-I Kekayaan Global Maybank, Ketua Pegawai Eksekutif Maybank Islamic Asset Management Sdn Bhd (Maybank Islamic AM) Mohamed Belqazi Mohamed Taufik berkata dana baharu itu, yang merupakan dana dekululasi, bertujuan untuk menyampaikan pembayaran pendapatan yang lebih tinggi sambil mengeluarkan modal untuk menukar aset kepada pendapatan secara sistematik.

“Pendekatan baharu ini menambah pendapatan selepas bersara atau cuti sementara daripada tenaga kerja. Dana itu menyasarkan untuk mencapai pengagihan pendapatan tujuh peratus setahun di mana lima peratus akan datang daripada sasaran pengagihan semula setahun manakala dua peratus lagi adalah daripada pengeluaran modal.

“Untuk mencapai objektif pelaburannya, peruntukan aset untuk dana akan terdiri daripada sekurang-kurangnya 70 peratus dalam sukuk dan bakinya dilaburkan dalam ekuiti dan tunai,” jelasnya.

		-2004- Loan Ked...	RM 29,980 R
	-2005 M Benz E200 K(A) PAN ROOF Siap Tukar NAMA	2013 Honda CR...	RM 46,888 R
	RM 26,666		

Beliau juga berkongsi bahawa pengagihan pendapatan akan dibuat pada setiap suku tahun atau kekerapan lain yang boleh diputuskan oleh pengurus mengikut budi bicara mutlaknya.

“Menurut Kumpulan Wang Simpanan Pekerja, 73 peratus daripada pencarum aktifnya mempunyai simpanan yang tidak mencukupi, di bawah simpanan minimum RM240,000 untuk persaraan mereka. Perancangan persaraan menjadi lebih sukar di Malaysia akibat daripada wabak dan pengeluaran rangsangan.

“Anggaran empat hingga enam tahun kini diperlukan untuk membina semula simpanan yang hilang untuk persaraan. Dengan jangka hayat yang lebih panjang dan kos sara hidup yang lebih tinggi akibat inflasi, ketidaktentuan pasaran dan risiko kemelesetan yang menjulang, rakyat Malaysia memerlukan penyelesaian persaraan yang fleksibel untuk memastikan kestabilan kewangan mereka nanti. tahun,” katanya.

Sementara itu, MAM Malaysia telah melantik Schroder Investment Management (Singapore) Ltd (Schroders) sebagai penasihat pelaburan penyelesaian itu.

Dengan hampir dua dekad menyokong komuniti pelaburan Malaysia, Schroders menguruskan lebih RM4 trilion aset pada 30 Jun 2022 di peringkat global dan merupakan salah satu penyedia penyelesaian Syariah luar pesisir terbesar Malaysia.

Pelabur dalam dana akan mendapat manfaat daripada pengalaman mendalam pasukan pelaburan pelbagai aset Schroders, yang terdiri daripada 90 profesional pelaburan berdedikasi di seluruh dunia, dengan rekod prestasi 30 tahun yang mantap, kata MAM Malaysia.

MAM Malaysia dan Schroders telah membangunkan bersama rangkaian penyelesaian pelaburan khusus sejak 2018, termasuk dana alam sekitar, sosial dan tadbir urus patuh Syariah untuk pasaran kekayaan yang semakin meningkat di Malaysia.

Search for

Ad | Business Focus

Dana Konservatif-I Kekayaan Global Maybank ditawarkan dalam kelas dekululasi lindung nilai ringgit.

Pelabur boleh membeli unit dalam dana pada pelaburan permulaan minimum RM1,000 dan membuat pelaburan tambahan sekurang-kurangnya RM100. Untuk maklumat lanjut mengenai dana itu, pelabur boleh melayari www.maybank-am.com.my atau melabur melalui cawangan Maybank di seluruh negara. – BK

